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DAGORDNIG

Inledning

§1 Mötets öppnande
IMF-föreningens ordförande Sofia Rosengren Borg förklarade mötet öppnat
klockan 16.09.

§2 Genomgång av mötesteknik & ordning (Se bilaga 9)
Agnes Lindberg gick igenom mötesteknik och formalia så att alla på mötet
får en inblick i hur mötet kommer att gå till.

§3 Val av ordförande för årsmötet
Sofia Rosengren Borg nominerade Agnes Lindberg till mötesordförande.
Mötet valde Agnes Lindberg till mötesordförande.

§4 Val av sekreterare för årsmötet
Sofia Rosengren Borg nominerade Kamilla Jurabaeva till sekreterare.
Mötet valde Kamilla Jurabaeva till sekreterare.

§5 Val av två justerare tillika rösträknare
Sofia Rosengren Borg nominerade Leon Mirhosseini & Emma Svanberg till
justerare tillika rösträknare.
Mötet valde Leon Mirhosseini & Emma Svanberg till justerare tillika rösträknare.

§6 Närvaro- och yttranderätt
Mötet fastslog att alla deltagande har närvaro- och yttranderätt.

§7 Fastställande av röstlängd
Mötet fastställde röstlängden till 23.

§8 Anmälan av övriga frågor
Mötesordförande Agnes Lindberg öppnade upp för anmälan av övriga
frågor.
Fråga om längd av Höststämma.



§9 Godkännande av föredragningslista
Mötet valde att godkänna föredragningslistan.

§10 Årsmötet stadgeenliga utlysande
Ordförande Sofia Rosengren Borg gick igenom stadgarnas krav för ett korrekt
utlyst årsmöte.
Mötet valde att fastställa att mötet är stadgeenligt utlyst.

§11 MOTIONER OCH PROPOSITIONER

RAPPORTER
§12 Verksamhetsberättelse för 2022/2023
Se bilaga 2
Föredragande: Sofia Rosengren Borg & Kamilla Jurabaeva
Mötet valde att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna.

§13 Ekonomisk rapport för 2022/2023
Se bilaga 3
Föredragande: Marcel Cevik
Mötet valde att lägga rapporten till handlingarna.

§14 Fråga om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen. De i styrelsen som
berörs av frågan äger ej rösträtt i frågan.
Se bilaga 4
Föredragande: Sofia Rosengren Borg
Sofia presenterade revisorns yttrande.
Mötet valde att bevilja den avgående styrelsen ansvarsfrihet.

§15 Rapportering av IMF-föreningens ekonomiska situation
Se bilaga 5
Föredragande: Marcel Cevik
Mötet valde att lägga rapporteringen till handlingarna.

§16 Fastställande av budget för innevarande mandatperiod



Se bilaga 6
Föredragande: Marcel Cevik
Mötet valde att fastställa budgeten för innevarande mandatperiod.

§17 Fastställande av presidiets verksamhetsplan för innevarande
mandatperiod.
Se bilaga 7
Föredragande: Sofia Rosengren Borg
Mötet valde att fastställa presidiets verksamhetsplan för innevarande
mandatperiod.

§18 Fastställande av Marknadsföringsutskottets verksamhetsplan för
innevarande mandatperiod.
Se bilaga 7
Föredragande: Angelina Markatatos
Mötet valde att fastställa marknadsföringsutskottets verksamhetsplan för
innevarande mandatperiod.

§19 Fastställande av Näringslivsutskottets verksamhetsplan för innevarande
mandatperiod.
Se bilaga 7
Föredragande: Agnes Lindberg
Mötet valde att fastställa näringslivsutskottets verksamhetsplan för
innevarande mandatperiod.

§20 Fastställande av Sociala utskottets verksamhetsplan för innevarande
mandatperiod.
Se bilaga 7
Föredragande: Santina Lövstrand
Mötet valde att fastställa sociala utskottets verksamhetsplan för innevarande
mandatperiod.

§21 Fastställande av Utbildningsutskottets verksamhetsplan för innevarande
mandatperiod.
Se bilaga 7



Föredragande: Emma Fasth
Mötet valde att fastställa utbildningsutskottets verksamhetsplan för
innevarande mandatperiod.

§22 Rapportering från Rookieperioden 2023
Se bilaga 8
Föredragande: Agnes Lindberg och Marcel Cevik
Mötet valde att lägga rapporteringen till handlingarna.

Mötet ajourneras i 13 minuter.
Mötet återupptogs klockan 17:18

VAL

§23 Val av Vice Ordförande Näringslivsutskottet
Mötet valde Elina Eriksson till ordförande i Näringslivsutskottet.

§24 Val av Vice ordförande Sociala utskottet
Mötet valde Jennifer Borenius till vice ordförande i Sociala utskottet .

§25 Val av Vice ordförande Marknadsföringsutskottet
Mötet valde Olivia Kartal till vice ordförande i Marknadsföringsutskottet .



AVSLUTNING

§26 Övriga frågor
Hur lång tid ska mötet ta?
Frågan besvarades med 2h.
Mötet valde att lägga punkten till handlingarna.

§27 Mötets avslutande
Mötesordförande Agnes Lindberg avslutade mötet klockan 18:10.

________________________ ________________________
Mötesordförande Mötets sekreterare
Agnes Lindberg Kamilla Jurabaeva

________________________ _________________________
Justerare Justerare
Leon Mirhosseini Emma Svanberg



Bilaga 1
Motioner och Propositioner



Bilaga 2
Verksamhetsberättelse 2022/2023

Övergripande verksamhet
Under verksamhetsåret (brutet räkenskapsår, omfattar 1 juli 2022 – 30 juni 2023) har
IMF-Föreningen arbetat hårt för att gagna medlemmarnas studietid, både vad det
gäller utbildningskvalitet och gemenskap/engagemang utanför studierna.

Under verksamhetsåret har IMF-Föreningen deltagit i flertalet evenemang som
S.E.R.O. (Sveriges Ekonomföreningars Riksorganisation) arrangerat för att vidare
främja kontakten med ekonomföreningar runt om i Sverige. Detta för att dela med
sig av kunskap och erfarenheter, byta idéer och knyta kontakter. Övrigt har presidiet
deltagit på S.E.R.O.:S fullmäktigemöten och gjort en verksamhetsredovisning med
syfte att ha ett fortsatt samarbete med S.E.R.O.

De evenemang som IMF-Föreningen har deltagit på är:

• Megakonferensen i Luleå, som arrangerades av Ekonomisektionen i Luleå
tillsammans med S.E.R.O., Akavia och Grant Thornton.

• Kontaktmannakonferensen i Stockholm som arrangerades av Söfre tillsammans
med S.E.R.O., Akavia och Grant Thornton.

• Resursdag anordnad av S.E.R.O. under VT23 för två styrelsemedlemmar.
IMF-föreningen deltog även på lanseringen av SM i ekonomi.

• SM i ekonomi i Karlstad, som arrangeras av Karlekon tillsammans med S.E.R.O.,
Akavia och Grant Thornton.

Under verksamhetsperioden har styrelsemedlemmar arbetat i nära kontakt med
varandra och samarbetat över utskottens gränserna för att optimera arbetet, något
som ökat sammanhållningen och gjort att styrelsen uppnått ett bra resultat.

LF Möten
Ordförande och Vice Ordförande har deltagit på samtliga LF Möten tillsammans
med kårens övriga linjeföreningar. På LF möten diskuteras frågor gällande kåren
och linjeföreningarnas arbete. Styrelsen har vid nästkommande styrelsemöte
informerats om viktigt information som tagits upp.



Rookieperioden
Verksamhetsåret inleddes även denna gång med en Rookieperiod. Detta för att
introducera de nya studenterna till Universitetet och ge dem de bästa
förutsättningarna för studenterna att lära känna varandra och knyta nya
kontakter. Under Rookieperioden arrangerade IMF-Föreningen ett flertal
aktiviteter tillsammans med vår systerförening Mälekon från Mälardalens
Universitet. Samarbetet främjar kontakten och bidrar till gemenskap
föreningarna emellan. Några av evenemangen som hölls var sittningar,
turneringar och sportaktiviteter. Som avslut på rookieperioden anordnades en
temasittning på publik.

Under våren har även nya generaler tillsatts inför Rookieperioden 2023. Valda blev
Marcel Cevik, Leon Mirhosseini, Agnes Lindberg.

IMF-Dagen
I november tillsattes projektledarna Maja Lupin och Alva Gollungberg för
planering och utförande av IMF-Dagen 2023. Styrelsen tillsammans med de nya
projektledarna tillsatte sedan en projektgrupp för dagen. Datum för IMF-Dagen
var den 17 mars med tillhörande kvällsaktivitet.

Medlemsbekräftelse
I samband med årsskiftet raderades IMF-föreningens medlemslista på grund av
GDPR. Styrelsen har arbetat aktivt för att rekrytera nya medlemmar. Nytt för iår
är att varje medlem via mejl fått en medlemsbekräftelse som intygar att
föreningen godkänt medlemskapet. Mejlet har även i syfte att skapa en
relation med varje medlem.

Blueberry
Under höstterminen anordnade föreningen en föreläsning tillsammans med
Blueberry. Föreläsningen var främst ämnad för de tvåor som under
höstterminen 2023 ska studera utomlands men självklart är alla välkomna.
Föreläsningen kommer innehålla information om Blueberry, populära skolor och
hur sökprocessen går till.

Antal protokollförda styrelsemöten verksamhetsåret 2022/2023: 20 stycken.



Höststämma 2022
En höststämma hölls den 13 oktober 2022 för att tillsätta de vakanta platserna i
styrelsen. Platserna i styrelsen som tillsattes under höststämman var vice ordförande
marknadsföring (Kamilla Jurabaeva), vice ordförande näringsliv (Agnes Lindberg)
och vice ordförande sociala utskottet (Sofia Rosengren Borg).

Presidiet
Under mandatperioden 22/23 har presidiet haft en god kontakt med S.E.R.O och
andra ekonomföreningar i Sverige. Detta genom att utbyta kunskap för att utveckla
föreningen. Presidiet har tillsammans med styrelsen deltagit på Megakonferensen,
Kontaktmannakonferensen och SM i Ekonomi. Ordförande och Vice Ordförande har
under dessa konferenser deltagit på åsiktstorg och FUM tillsammans med S.E.R.O.
och andra ekonomföreningar i Sverige och kunnat påverka i beslut som berör
föreningen. Alla konferenser har varit otroligt lyckade där föreläsningar, möten och
sittningar har berikat oss med kunskap och goda kontakter med andra föreningar
runt om i Sverige. För att vidare främja samarbetet i styrelsen har ordförande och
vice ordförande gemensamt haft enskilda utvärderingssamtal med varje
styrelsemedlem. Målet var att styrelsemedlemmar själva får beskriva sin uppfattning
av den gångna verksamhetsperioden. Totalt bjöd Ordförande och Vice Ordförande
in till två utvecklingssamtal under verksamhetsåret, det första i december och det
andra skedde i Maj. Presidiet har även haft en löpande kontakt med Mälardalens
Studentkår under mandatperioden och har medverkat på samtliga LF-möten och
strukturmöten. Nedläggningen av Kårhuset G6 på grund av Mälardalens
Studentkår’s allvarliga ekonomiska svårigheter har inneburit en ökad kontakt med
dem såväl som andra linjeföreningar på MDU. Tillsammans har vi försökt navigera oss
genom detta beslut och se eventuella lösningar och framtida alternativ, då denna
Kårhuset har varit en betydelsefull resurs för studenter. Kontakten med andra
linjeföreningar har genom detta blivit starkare och vi har en ökad kommunikation
och gemenskap tillsammans.

Föreningarna inom akademin EST har haft en särskild kontakt som genererat positiva
effekter för alla parter med kommunikation, evenemang och kunskapsdelning.
I oktober 2022 arrangerade presidiet den årliga höststämman där Ordförande
Utbildningsutskottet och Vice Ordförandeposterna i utskotten marknadsföring,
sociala och näringsliv tillsattes. I samband med höststämman blev utskott
medlemmarna introducerade till driven och deras behörighet till mejladresser och



andra inlogg. Utskotten har endast haft tillgång till driven via utskottets mejladresser
för att reducera chansen att obehöriga har tillgång till styrelsens dokument. Presidiet
har tillsammans med styrelsen arrangerat styrelseaktiviteter för att gynna relationen
och kontakten intern i styrelsen. Detta har varit uppskattat och förbättrat styrelsens
arbete tillsammans.

IMF-dagen gick av stapeln den 17:e mars med en fantastisk projektgrupp. Denna
dag var till för att gynna medlemmarna i IMF-förening med kompetens och
networking. En inspirerande dag avslutades med en sittning på Varda med tema
James Bond, som var otroligt uppskattad av alla.
President hade som mål att under denna mandatperiod både ordförande och
ekonomiansvarig ska stå som firmatecknare för föreningen. Detta lyckades vi
genomföra denna mandatperiod vilket har varit gynnsamt i många avseenden,
framför allt gällande bokföring och bankärenden. Rekommendationen till nästa
mandatperiod är att ansöka om ett företagskort tidigt under hösten, då detta var
något vi inte lyckades tillhandahålla under mandatperioden 22/23.

Marknadsföringsutskottet
Under verksamhetsåret har marknadsföringsutskottet arbetat kontinuerligt med de
olika sociala medieplattformarna tillhörande IMF-föreningen.

Kommunikationen mellan utskotten har främst gått via olika grupper på messenger.
Tanken var att använda ett formulär kring marknadsföringen av olika evenemang
som utskotten ska fylla i och skicka till marknadsföring, detta har inte funkat som
planerat. Enligt formuläret ska det skickas in minst en vecka innan publicering för att
ge marknadsföring tid, av olika anledningar har kommunikationen gått genom
messenger, samt att marknadsföring har fått ganska lite tid på sig att utföra sitt jobb
på. Det har förbättrats under perioden men något som rekommenderas att tas med
till nästa styrelse är att vara strikta med att få all information i tid för att ge
marknadsföringsutskottet de bästa förutsättningarna.

Utskottet har arbetat med att uppdatera föreningens webbplats, dels med loggor
efter att Mälardalens högskola blivit ett universitet och föreningen uppdaterade sin
egen logga. En styrelsefotografering har genomförts för att kunna uppdatera
styrelsemedlemmarnas fotografier på hemsidan men även för att presentera
styrelsen på instagram. Det har även filmats in en GIF som visar en sekvens av hela
styrelsen tillsammans.



Hemsidan och andra sociala kanaler har hållits uppdaterade med aktuell
information. Marknadsföringsutskottet har marknadsfört information gällande IMF
community samt olika event som exempelvis IMFs rookieperiod, julbordet,
padelturneringen, SM i ekonomi. Många av dessa har dokumenterats genom foto
eller video. Ett Tiktok- konto skapades för föreningen i början av
verksamhetsperioden. Detta ser utskottet som ett roligt och bra sätt att engagera
medlemmarna och hålla dem uppdaterade, något som nästa styrelse kan bygga
vidare på. Styrelsen valde även att avskaffa photoshop och att istället investera i
Canva Pro, detta har dock inte genomförts än då det har krånglat med hur
föreningen ska betala då det inte verkar finnas en faktura funktion, nästa styrelse
rekommenderas att kolla vidare på detta. Kamera objektivet som tillhör föreningen
har slutat fungera och styrelsen har funderat över om kameran ska ersättas eller
endast köpa ett nytt eller begagnat objektiv. Detta kommer nästa styrelse få ta
beslut om. Marknadsföringsutskottet har även valt att skicka julkort för år 2022 digitalt
på mejlen till berörda lärare och samarbetspartners.

Planeringen av resan till Romme föll på marknadsföringsutskottets bord detta år då
de hade hand om det föregående år. Dessvärre vart det ingen resa på grund av
brist på intresse men även tidsplaneringen som drog ut då det kom upp ekonomiska
frågor eftersom priserna hade höjts med inflationen.

Videoklipp har spelats in för att marknadsföra de olika posterna i styrelsen på ett
roligt och inkluderande sätt, dessa publiceras allt eftersom två veckor innan
vårstämman och uppskattas bland medlemmarna och styrelsen. Förhoppningarna
är att locka mer medlemmar att inte bara söka till posterna men även komma på
vårstämman den 10e maj för att göra sin röst hörd.



Näringslivsutskottet
Under verksamhetsåret har utskottets ambition varit att värna om tidigare
samarbeten inom näringslivet samtidigt som utskottet jobbat mot att skapa nya
kontakter och samarbetspartners.

Under läsåret har utskottet arbetat och skapat förutsättningar för att samarbetet
med O'Learys ska fungera mer fördelaktigt. Detta innebär att lära känna den nya
kontaktpersonen, lämna in årsplanering inför kommande läsår samt hur kontakten
ska hållas under året. För nästkommande styrelse kan de fördelaktigt skapa mer
events med O’learys där O’learys kan bidra med kontakter till föreläsningar och
andra events.

Samarbetet med Akavia har varit bra under året där de medverkat på både
rookie-perioden samt IMF-dagen, det har även att hållits i en lunchföreläsning för
treorna där fokuset är hur de på bästa sätt ska ta sig ut i arbetslivet. Under denna
föreläsning bjuds det även på lunch för att locka fler studenter. Utskottet har även
upprätthållit dialoger med lokala företag och organisationer som PDL United,
Västerås City, Erikslund Shoppingcenter, Nocco med flera. Dialogerna har handlat
om långsiktiga samt kortsiktiga samarbeten, men även att skapa ett gott rykte om
föreningen och vårt aktiva studentliv.

Under våren har en padelturnering utförts vilket var ett väldigt lyckat event både
sett från anmälda lag och kontakten med Kenny på PDL United. Turneringen är
något som med fördel kan utnyttjas i kommande mandatperioder då det samlar
studenter kring nyktra evenemang samt att studenter som inte vanligtvis är
involverade i aktiviteter kan engagera sig.

Under året har en kontinuerlig planering gjorts med Stockholms Trippen, men på
grund av brist på bra tillfällen att placera denna tripp så har utskottet under året
istället planerat för trippen under hösten. Det medför att den nästkommande
styrelsen kommer få ta över den redan existerande planeringen och slutföra
projektet. Vår avsikt är att förmedla till nästkommande näringslivs ordförande att en
aktivitet av Stockholmstrippens karaktär är av högt intresse bland medlemmarna.
Detta i mån om att aktiviteten blir den tradition föregående näringslivsansvariga
ämnade skapa.

I slutet av denna mandatperiod har utskottet även som mål att bjuda in studenterna
till en föreläsning med en person som har en gedigen erfarenhet inom näringslivet.



Genom föreläsningen kan vi inspirera och engagera studenter till att ta plats i
arbetslivet och knyta kontakter.

Vi har kontaktat flera företag som vi i utskottet anser är aktuella och intressanta till
föreningen. Flertalet har tackat till sponsring men kan tänka sig kortare samarbeten
som case kvällar eller föreläsningar. De företag vi anser vara aktuella och som nästa
ordförande och vice för näringsliv kan hålla en fortsatt dialog med är
Marknadsföringsbyrån, Spajder, Haus, Widge samt Studentconsulting.

Under verksamhetsperioden har vi även haft ett sammanträde med Mälekon där
diskussionen innefattar hur vi kan samarbeta och skapa en bra relation mellan våra
styrelser samt studenter. Det som diskuterades fram var att vi skulle värna om
relationen mellan utskotten samt föreningen i stort. Vi som utskott kan vinna mycket
på att planera in evenemang tillsammans och skapa ett större engagemang hos
studenterna. Ett planeringsmöte i början av nästa mandatperiod är att föredra där
nästa styrelse kan diskutera vilka aktiviteter och evenemang som de kan planera in
tillsammans.

Verksamhetsåret har varit händelserikt och utskottet har jobbat långsiktigt för att
skapa ett bra samarbete och ett gott rykte mellan föreningar och näringslivet.
Utskottet har haft stora planer och har delvis uppnått dessa, det finns såklart
förbättringspotential men på grund av yttre faktorer som påverkat planeringen så är
vi överlag nöjda ändå.

Sociala utskottet
Under verksamhetsåret 2022/2023 har vi haft som mål att arbeta mycket åt en mer
gemenskap mellan IMF-föreningen och våra medlemmar. Med anledningen till att
corona-pandemin ställt till mycket de senaste åren så är det ännu viktigare att ge
våra studenter en fortsatt rolig studietid och ta igen det som gått miste om tidigare
läsår. Sociala utskottet har ämnat att skapa många roliga events och aktiviteter för
att skapa en bättre gemenskap hela läsåret. Utöver gemenskap i föreningen har
sociala utskottet även arbetat mot en bättre gemenskap med andra föreningar på
universitet.

Genomförda evenemang
AW på O'learys



Efter en intensiv rookieperiod blev en efterlängtad viloperiod som avslutades med
en aw på O’Learys den 26 oktober. Ett lyckat event för våra medlemmar som bjöd
på en rolig onsdagskväll på O’Learys med bowling och shuffleboard.

Julsittning med Mälekon
Julbord är tradition hos IMF och detta år arrangerades en julsittning tillsammans med
Mälekon den 6:e december. Sittningen hölls på kåren där en jultallrik erbjöds som
beställdes från Ica Maxi Hälla. Temat för kvällen var “ta på din juligaste outfit” och
sittningen blev väldigt lyckad med spex, skratt och bra musik.

Pubrunda
Den 25 januari arrangerades en pubrunda för IMF för att fira in den nya terminen.
Pubrundan startades på kåren och avslutades på O’learys där bowlingbanor och
shuffleboard var bokade till föreningen under kvällen.

College Pub med FBI
En planerad storpub som blev en vanlig pubkväll den 29:e mars. Där syftet var att
ha en sista avskedspub på kåren tillsammans med alla linjeföreningar på MDU.
Collegepuben arrangerades tillsammans med FBI och temat för kvällen var
“Collegefest med röda muggar”. Eventet blev otroligt lyckat och alla biljetter blev
slutsålda.



EST-BBQ
Den 28 april äger en BBQ på Djäkneberget äga rum tillsammans med alla föreningar
som tillhör EST. Där kommer det bjudas på grillad korv med bröd, femkamp kommer
att hållas och därefter kommer det att bära vidare till O’Learys. Denna BBQ kommer
att hållas under valborgsveckan, så självklart ska ovven bäras av de som äger en.

Homecoming/Coachella sittning
Den 25 april kommer en försenad homecoming att hållas hos vår sponsor O’Learys.
Planen var att en homecoming skulle hållas i februari men med anledning av
avbokning från lokalens håll blev den inställd. Det var en after ski-sittning planerad i
april och därför fick den sittningen bli en försenad homecoming. Temat för årets
homecoming blir Coachella och på plats kommer det bjudas på tacobuffé samt
25% i baren på öl, vin och öl.

Kommande evenemang
AW med Mälekon
Den 3 maj kommer en AW att hållas tillsammans med Mälekon för att skapa en
bättre stämning mellan föreningarna innan vårbalen. Inför awn har bowlingbanor
och shuffleboard bokats på O’Learys.

Vårbal
Den 13 Maj kommer vi tillsammans med Mälekon anordna en vårbal med temat fin
klädsel. En välkomstdrink kommer erbjudas följt av en tvårättersmiddag för att tillslut
erbjuda dans. Ordförande kommer enligt tradition hålla tal, toastmasters kommer
leda kvällen och priser kommer att delas ut.

Ovveinvigning
En ovveinvigning äger rum innan terminens slut för att förbereda ettorna för nästa års
rookieperiod. Tvåorna ges möjlighet att vara med och inviga ettornas ovvar.

Sommaravslutning/farewell party
Sommaravslutning/farewell party kommer att hållas för ettor, tvåor och treor
gemensamt. Där säger vi hejdå till treorna som tar examen samt de tvåor som i höst
åker på sin utlandstermin.

Ej genomförda evenemang
Halloweenfest med mälekon



I början av verksamhetsåret började sociala ordförande tillsammans med mälekons
sociala ordförande planera in en halloweensittning som skulle äga rum på Publik
nattklubb. Denna sittning blev inställd då Kåren G6 skulle ha en halloweenfest
samma vecka och vi valde att marknadsföra och få våra medlemmar att gå på
den istället för att skapa gemenskap med alla föreningar på skolan.

Skumgummigropen
Det fanns inget intresse.

Homecoming
I februari skulle en homecoming hållas och det planerades samt bokades in ett
datum. Dock avbokade/flyttades datumet fram en vecka av O’Learys då de råkat
dubbelboka datumet. Det nya datumet fick mycket kritik då det hamnade på
treornas första praktikvecka och därför avbokades eventet och flyttades fram till
april.

Utbildningsutskottet
Under verksamhetsåret 2022/2023 har utbildningsutskottet kunnat fullföljas. Där målet
har varit att försöka vara en mellanhand i kommunikationen mellan
programsamordnare och studenter, men också att utveckla programmet och
inspirera studenter.

IMF kurslitteratur
IMF kurslitteratur på Facebook har rullat på som vanligt och det har fungerat bra,
detta är till för att underlätta köp av begagnad kurslitteratur då alla går samma
program. Det gynnar oss studenter som pluggar IMF-programmet.

Pluggkväll
Under mitt, alltså 2:ornas första år var pluggkvällen inför ekonomistyrningstentan
väldigt uppskattad. Därav genomfördes en pluggkväll även denna gången för
ettorna, det hade skickats ut en gammal tenta en vecka innan pluggkvällen skulle
äga rum. Denna tentan skulle studenterna plugga på för att sedan gå igenom
lösningar och facit på pluggkvällen, där det även bjöds på fika. Det var många
deltagare med och responsen efteråt var bara bra.

IMFabroad



IMFabrods instagram har också rullat på. Denna instagram är till för att de studenter
som är på sin utbytestermin ska inspirera och motivera andra studenter. De flesta är
på utbyte termin fem vilket gör att instagramen uppdateras mest då. Studenterna
som har varit utomlands har uppdaterat, inspirerat och hjälpt oss andra studenter
som ska åka på en utlandstermin. Tanken har varit att få information om både olika
skolor i världen och kurser som vi kan välja mellan, vilket jag tycker har framgått på
ett bra sätt.

Åsiktsbox
Åsiktsboxen som finns på IMFs hemsida är till för att studenter ska ha möjlighet att
tycka till om utbildningen och föreningen närsomhelst och anonymt. Denna
funktion har använts ett fåtal gånger och har då fungerat bra. Målet är att den ska
kunna användas ännu mer i framtiden, för att kunna utveckla programmet och
föreningen till det bättre.

SM i ekonomi
I mars anordnades den lokala deltävlingen i SM i ekonomi tillsammans med
ekonomföreningars Mälekon och Esekon. Vi valde att inte tillsätta en projektgrupp
för detta, vi klarade oss bra med hjälp av våra styrelser. Dagen började med frukost
från Grant Thornton och besök av en styrelsemedlem i S.E.R.O. Efter att tentan
skrevs, bjöds det på lunch till deltagarna och senare på dagen var det
prisutdelning. Under detta event fungerade samarbetet med de andra
föreningarna väldigt bra.

Programråd
Utskottet har även deltagit på tre programråd tillsammans med programansvarig
och även studenter från ettan och trean har deltagit. Där togs det upp åsikter som
har framträtt under den senaste perioden om utbildningen. Därefter diskuterades
det utvecklingspotential och vad som har fungerat bra.

Bilaga 3
Ekonomisk rapport 2022/2023

Resultaträkning





Balansräkning
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Budget 2022/2023 IMF-Föreningen



Bilaga 7
Verksamhetsplan för innevarande mandatperiod

Presidiet
Under verksamhetsperioden vill presidiet ha fortsatt god kontakt med S.E.R.O. och
andra ekonomföreningar runt om i Sverige. För en fortsatt god kontakt gäller det att
styrelsen, i så stor mån vi har möjlighet till, deltar på konferenserna vilka arrangeras
av S.E.R.O. då dessa är bra kanaler för kunskapsutbyte mellan de deltagande
föreningar. Kunskapen vi erhåller på konferenser är en bra grund och inspiration i
vidareutveckling i vår förening. Vi kommer även fortsatt ha ett gott samarbete med
Mälardalens Studentkår och de andra linjeföreningarna på MDU, med flera
evenemang och aktiviteter tillsammans med andra föreningar och med kåren. För
att vidare främja samarbetet inom styrelsen kommer ordförande och vice
ordförande ha utvärderingssamtal enskilt med de övriga styrelsemedlemmarna.
Målet med detta är att ta reda på om det finns något vi som ordförande kan bidra
med för att främja den personliga utvecklingen.
Dessutom kommer vi löpande att arbeta i nära samarbete med styrelsens utskott
och bistå med hjälp i den mån det behövs.

Presidiet, tillsammans med övriga styrelsen, kommer jobba för att identifiera
medlemmarnas synpunkter och önskemål, sedan utifrån det försöka tillgodose dem i
största möjliga mån. Ordförande samt ekonomiansvarig står som firmatecknare för
föreningens innevarande mandatperiod där ekonomiansvarig ansvarar för
företagskortet. Senare under hösten kommer en projektgrupp för IMF-dagen 2024 att
tillsättas. Efter en lyckad IMF-dag under år 2023 ser vi goda möjligheter för det
kommande projektet med ett stort engagemang från både företag och våra
medlemmar. Vår målsättning är att fokusera på våra medlemmars bästa och alltid
sträva efter att göra en bra mandatperiod.



Marknadsföringsutskottet
En styresefotografering kommer att utföras när den nya styrelsens vakanta positioner
efter höststämman har fyllts. Fotograferingen innefattar en gruppbild, enskilda bilder
samt en video frekvens som ska publiceras på föreningens hemsida under fliken
“styrelsen”. Gamla arbeten ska förnyas till kommande läsår för att kunna erbjuda så
relevanta arbeten som möjligt. Dessutom kommer andra sidor på hemsidan att
uppdateras för att hålla en hög relevans. Marknadsföringsutskottet kommer aktivt att
arbeta regelbundet med att utveckla och uppdatera föreningens sociala kanaler.
Detta med syfte till att skapa engagemang bland nuvarande medlemmar och
dessutom för att kunna rekrytera potentiella medlemmar. Speciellt på föreningens
TikTok kanal då det är ett hyfsat nytt moment och behöver underhållas oftare och
läggas ut mer frekventa videos med tanke på att det bestämdes förra
mandatperioden att det skulle införskaffas.

Alla evenemang kommer att dokumenteras genom fotografi och film för att sedan
publiceras på föreningens sociala medier. Bilder tagna med systemkamera kommer
att hamna i ett drive dokument och länken till dessa kommer att befinna sig på
föreningens Instgram som en likntree länk i bion där medlemmar och icke
medlemmar kan ta del av. Speciellt stora evenemang som Kontaktmanna
Konferensen, IMF-dagen och Balen. Utskottet kommer att dela innehåll från
evenemangen, särskilt på Instagram och TikTok för att engagera följarna och väcka
intresse för föreningen. Det kommer att samarbetas och kommuniceras med övriga
utskott angående innehåll som ska delas på föreningens sociala plattformar inför
kommande evenemang och andra aktiviteter. Det kommer dessutom att
dokumenteras när styrelsen åker bort på konferenser och detta kommer att
publiceras på både Instagram och TikTok. När konferenserna sedan är över ska ett
LinkedIn inlägg att publiceras på föreningens sida, gäller alla konferenser vi besöker.
LinkedIn inläggen gäller också för fullsatta styrelsen för mandatperiod 23/24,
IMF-dagen, Kontaktmanna konferensen osv.

Marknadsföringsutskottet kommer att skapa content utifrån olika speciella dagar så
som alla hjärtans dag och andra roliga saker som kommer att ske. Utskottet kommer
att promota andra föreningars inlägg och story posts för att kunna skapa goda
intetioner och samarbeten på sociala medier för att generera mer trafik till
föreningens konto.Publicering av sponsorer samt en taggning ökar också
spridningen på föreningens Instagram konto. Marknadsföringsutskottet har även
ansvaret att skicka ut julhälsningar i form av digitala julkort till föreningens sponsorer
och företag under julhögtid, som en trevlig gest för att visa tacksamhet och gott



samarbete. Utskottet strävar efter att öka aktiviteten på föreningens sociala medier
och uppdatera mer för att kunna engagera följare i föreningen.

Utskottets interna mål inkluderar att hålla regelbundna möten för planering,
avstämningar och bolla idéer. Utskottet eftersträvar ett gott samarbete kring innehåll
som ska publiceras och etablera en strukturerad plan för innehåll och
publiceringsdagar. Externt har utskottet mål att skapa engagerade och intressant
innehåll för föreningen. God kommunikation tillsammans med andra utksott om ideér
kring innehåll och önskemål om publiceringar värderas högt.



Näringslivsutskottet
Näringslivutskottet har en ambition att iår hitta nya samarbeten men även utveckla
befintliga samarbeten för att gynna föreningen. Befintliga samarbeten som
föreningen har ska i den största utsträckningen bibehållas. Utskottet kommer under
året alltså att försöka hitta relevanta företag i närområdet som tidigare har tagits
upp och föreslå olika lösningar till att kunna skapa samarbeten som ska gynna båda
parter. För att nå detta kommer näringslivansvariga från föregående mandatperiod
förfrågas för att få en klarare bild över vilka företag som kan ses som potentiella
partners och dessa kommer därför kontaktas i första hand.

Utskottet kommer även sträva mot att jobba tätt med de övriga utskotten för att
kunna gynna och hjälpa varandra. Tillsammans med det sociala utskottet finns
visionen om att hålla fler event med andra föreningar på universitetet. Utskottet
kommer även agera som stöd under externa uppdrag utöver föreningen såsom
IMF-dagen.

Utskottet kommer i samband med Kontaktmannakonferensen som i år är på
Mälardalens universitet vara en hjälpande hand för framförallt de tre
näringslivansvariga. Detta för att vara en extra hand för de att hitta samarbeten i
närområdet och även hjälpa de med de nuvarande samarbeten som
IMF-föreningen har.

Under föregående mandatperiod planerades det att hålla i den årliga
stockholmstrippen, dessvärre blev den inte av då tiden inte räckte till. Beslutet togs
därefter att stockholmstrippen kommer att hållas under hösten 2023 istället. En
planerad stockholmtripp under vårterminen kommer även att hållas då många av
treorna som trippen främst är lämpad för är under sin utbytestermin på hösten.

Förra årets padelturnering var mycket uppskattad av eleverna och utskottet
kommer jobba för att detta ska genomföras för det kommande året med. Detta
kommer dock behöva göras på andra primisser då IMF-föreningen inte längre har
ett samarbete med PDL united som gick i konkurs.

Utskottet kommer kolla om det finns intresse för att åka på skidsemester med
föreningen och därefter kommer en sådan resa i störst mån planeras.

Sponsorer till olika aktiviteter, tävlingar och quiz finns även i planeringen för utskottet
att utföra under året.



Utskottet hoppas också kunna erbjuda en del relevanta lärtillfällen såsom workshops
och föreläsningar under året för att kunna ge ett bredare perspektiv på det fysiska
arbete som kan komma att höra till de uppgifter en framtida arbetsplats kan ge.

En av de föreläsningar som uppskattades väldigt mycket förra året var föreläsningen
med Blueberry, utskottet kommer arbeta för att detta ska genomförs för det
kommande året med.



Sociala utskottet
Målet med föreningens alla aktiviteter under året 23/24 är att stärka gemenskapen

inom föreningen. Gränserna mellan olika årskurser ska suddas ut och gemenskapen

mellan dem ska stärkas. Efter en lyckad rookieperiod med många engagerade nya

studenter ser det väldigt positivt ut inför hösten och tron om högt deltagande på

olika aktiviteter har växt. För att engagera dessa nya studenter mer kommer en

frågelåda att postas på föreningens instagram där de kan skriva sina åsikter om

kommande aktiviteter som kan komma att arrangeras under året. På detta sätt får

de ett större inflytande i sitt studentliv.

Ett annat mål med året är att ytterligare stärka relationen till vår systerförening

Mälekon. Detta genom att tillsammans med dem arrangera sittningar, fester och

andra aktiviteter såsom turneringar. Exempelvis är ett julbord tillsammans med dem i

december under diskussion. Intresset finns också att utöka gemenskapen med

medlemmar i övriga föreningar för att skapa en större gemenskap på skolan i helhet.

Detta genom exempelvis turneringar och fester eller liknande.

Visionen är att alla medlemmar ska känna sig välkomna på de aktiviteter som

föreningen anordnar. Därför ska det finnas aktiviteter av olika slag, med och utan

alkohol. Viktigt är också att det aldrig ska förekomma någon sorts hets om att dricka

alkohol på de event där det förekommer, alla ska känna sig trygga och vara

välkomna som de är.

Planeringen inför höstterminen är igång där bland annat AWs och julbordet i

december planeras. Beroende på hur kåren kommer att göra med en

halloweenfest kommer eventuellt en sådan att anordnas. Tankar på en oktoberfest

finns också där. Målet i år är också att se till att Homecoming blir bokat i tid för att

undvika problem och evenemanget kommer antagligen att äga rum i början av

februari. Vårens traditioner med vårbal, sommaravslurning och examensfest är också

en del av planen för året. Utöver detta ska andra aktiviteter också anordnas.

Förhoppningar finns också att ytterligare evenemang med andra föreningar ska

planeras.

Utbildningsutskottet
Under verksamhetsåret 2023/2024 har jag som ambition att anordna en



pluggkväll inför 1:ornas ekonomistyrning tenta eftersom det blev uppskattat
sist. Är intresset högt att ha ännu en pluggkväll inför ekonomistyrningen så
kommer jag anordna en till under samma period. Nytt för i år är pluggkvällar
under rookieperioden med syfte att ettorna kan hjälpa varandra, lära känna
alla bättre och komma igång med skolan. Tre pluggkvällar kommer anordnas
under rookieperioden, den första i samarbete med Mälekon den 31 augusti,
och resterande datum 7 september, 12 september med IMF.
Under det kommande verksamhetsåret så kommer IMF-abroad att fortsätta
skötas av Utbildningsutskottet. Jag kommer att planera regelbundna inlägg på
IMF-abroad HT-23 och VT-24. Min ambition är att sprida ut inläggen kring
länderna där 3:orna har sin utbytestermin i syfte att IMF-broad inläggen har
variation och är underhållande. Målet med IMF-abroad är att inspirera och
hjälpa 2:orna inför deras beslut kring utlandstermin, samt att den fungerar
som en plattform där andra studenter kan kommunicera med 3.orna som är
utomlands angående eventuella frågor och fundering.

Det ska finnas en klassrepresentant från varje årskurs som kan hjälpa till med
projekt som exempelvis SM i ekonomi och vara med på mindre programråd.
Jag kommer vara med att planera och styra upp SM i ekonomi VT-2024. Detta
är en tävling som under tidigare år hållits tillsammans med Mälekon och
Esekon, där planen är att fortsätta hålla ett samarbete med de två linjeföreningarna.

Till slutet av VT 2024 har jag som ambition att anordna en avslutningsceremoni
för avgångs studenterna. Jag har många idéer om förbättringsområden
angående förslag på hur man gör avslutningen mer minnesvärd och personlig
för avgångs studenterna. Har kontaktat och redan börjat diskutera med Cecilia
Lindh kring denna avslutningsceremoni.



Bilaga 8
Verksamhetsberättelse Rookieperioden 2023
Rookieperioden 2023 riktade sig till de antagna förstaårs-studenter vid Internationella
Marknadsföringsprogrammet. Syftet med Rookieperioden var att studenterna skulle
få lära känna sin nya studentstad och klasskamrater samt få en bra start på
universitetstiden och studentlivet.

Rookieperioden pågick från den 24e augusti till den 15e september. Perioden
inleddes med en introdag torsdagen, veckan innan skolstart för att ge rookiesarna
möjligheten att träffa sina nya klasskamrater samt alla faddrar, överfaddrar och
generaler. Alla samlades vid poolen utanför R-huset där det först minglades runt
innan generalerna välkomnade alla till MDU och IMF-programmet. Alla rookies fick
varsin rookiehatt och rookiebibel som symbol för programmets Rookieperiod. Alla
rookies fick även en varsin goodiebag med produkter från Västerås stad, mimer,
länsförsäkringar, nordic wellness och en varsin nocco. Fackförbundet Akavia var på
plats och informerade de nya studenterna om deras verksamhet. Mingelbingo var
en första aktivitet som utfördes på plats för att få alla rookies att prata med
varandra. Både faddrar, veteranfaddrar, generaler och rookies avr med på denna
lek. Planen var att efter vi var klara på skolan skulle varje hattgrupp gå en
tipspromenad runt västerås city. På grund av det dåliga vädret fick vi därför
omplanera och samlades istället i en sal där vi bjöd på baguetter från Glada Gåsen.
Dessa baguetter fick vi projektstöd för av S.E.R.O som vi vill tacka lite extra för. Till slut
började solen titta fram och regnet hade lagt sig och då bestämde vi att varje
hattgrupp fick gå en kort vandring runt västerås endå. Det hela avslutades med ett
litet häng på teliaplan där vi minglade, spela kubb samt tränade på IMF-dansen.

Överfaddrarna anordnade aktiviteterna under Rookieperiodens tre veckor som alla
blivit riktigt lyckade. Dessa var bland annat fem-kamp, grillhäng, pubrunda och
temafester. Tillsammans med Mälekon hölls det även en sittning, vinbrännboll,
Björnökampen och bouncy castle. IMF deltog även på FBI’s beer pong turnering och
Bewares såpafotboll. Det var väldigt lyckat att ha evenemang tillsammans med
andra föreningar och studenterna och faddrarna fick möjligheten att träffa folk från
andra föreningar. Målet med schemat var att skapa en bra blandning av aktiviteter
och med planerade vilodagar för att alla skulle må bra och trivas. Rookieperioden
avslutades med en hattcermoni där rookiesarna fick kasta av sina hattar och
officiellt bli äkta IMF-are. Under kvällen bjöd vi alla på pizza och delade ut priser
såsom årets rookie och årets fadder, mm. Dessa pizzor från glada gåsen fick vi
projektstöd för från S.E.R.O. Kvällen efter firades sista dagen på Rookieperioden med



en finalbankett på restaurang Varda, där klädkoden var finklätt alltså aftonklänning
och kostym. Planen var först att ha finalbanketten på falkenbergska kvarnen, men
pågrund av kraftigt regn så blev de olyckligtvis drabbade av en stor vattenläcka. Vi
fick därför planera om och restaurang Varda kunde ta emot oss med en veckas
marginal. Den blev otroligt lyckad och uppskattad av alla som deltog.

Rookieperioden har genomförts med mål att studenterna ska få känna delaktighet i
föreningen och hitta vänner bland sina klasskamrater. För att stödja känslan av
tillhörighet och även efter tradition har rookiesarna delats in i hattgrupper med
färger rosa, blå, grön och gul, och har alltså burit en fiskehatt i den färgen under
rookieperioden. Detta har gett en extra samhörighet för de som har varit i samma
hattgrupper då många tävlingsmoment har varit gruppvis, men det har även bildats
vänskaper över hatt-gränser eftersom vi haft många aktiviteter och tävlingar som
inte sker tillsammans med sin tillhörande hattgrupp. Generaler, faddrar och
överfaddrar har under hela rookieperioden burit MDU:s faddertröjor där det står
utbildad general/fadder på. Samt IMF-t-shirts med texten ”general” ”överfadder”
”fadder” eller ”veteranfadder” och sitt namn, beroende på vilken position de haft.
Med dålig kommunikation med ansvariga från universitetet, kåren och föreningen så
fanns det krav på att bära MDU:s svarta faddertröja eftersom de garanterar att man
är utbildad fadder/general. Men med överenskommelse behövde vi endast bära
de svarta tröjorna första veckan av rookieperioden.

På varje aktivitet har det funnits minst två nyktra faddrar. Det är för att säkerställa att
det alltid finns personer som är i sina sinnens fulla bruk och kan hantera en situation
ifall det händer något. Det är även viktigt att det finns nyktra faddrar för att
studenter som valt bort alkohol inte ska känna sig ensamma i det. Det har varit av
största vikt att rookiefriden ska efterföljas, vilket innebär att alkoholhets mot rookies är
strängt förbjudet, relation mellan fadder-rookie är förbjudet och även att faddrar ska
vara ett stöd och förebilder gentemot rookies. Syftet med detta var att rookiesarna
skulle se oss som förebilder och känna att de kan prata med oss om något uppstått
eller inte känns bra, utan att känna någon form av press eller förlöjligande.
Rookiefriden anser vi generaler har efterföljts.

Genom Rookieperioden har vi även introducerat studenterna till IMF-föreningen.
Rookieperioden är något som sker genom föreningen och därför har föreningen fått
en naturlig del i Rookieperioden. Flera har visat intresse att engagera sig ideellt i
föreningen genom styrelsen vilket vi ser som något positivt då det visar på att vi
genom rookieperioden gett ett bra intryck av IMF-föreningen.



Projektet har varit lyckat enligt generalerna. Vi generaler har även fått bra respons
av både rookies och faddrar som indikerar på att alla parter har varit nöjda, vilket
glädjer oss enormt. Rookieperioden har genomförts efter Studentkårens
policydokument samt enligt det kontrakt som instiftats mellan faddrar, överfaddrar
och generaler.

Totala kostnaden för Rookieperioden 2023 blev: 57 190 kr

Totala intäkten för Rookieperioden 2021 blev: 55 282 kr

Resultat: 1908 kr

Bilaga 9
Mötesteknik & Ordning

Diskussion & beslutsfas
En punkt på föredragningslistan inled alltid med ett föredrag av ansvarig person.
Därefter kommer en diskussion där alla med yttranderätt får delta. Efter diskussion så
kommer mötet att gå in i beslutsfasen. När mötet gått från diskussion till beslut så får
ingen vidare diskussion föras, inga yrkanden tilläggas, jämkas eller dras tillbaka.

Övriga frågor



Inga beslut får tas under punkten Övriga frågor. För att beslut skall tas i en fråga krävs
att den är upptagen på föredragningslistan.

Närvaro- och yttranderätt
Tidigare praxis har varit att mötet beslutar att alla närvarande har närvaro- och
yttranderätt. Det innebär i praktiken att alla kan vara med på mötet och diskutera
de frågor som behandlas. Vid omröstning röstar enbart de som medlemmar i
föreningen.

Mötesledaren
Mötesledaren bryter talarlistan vid tre tillfällen. Dessa är:
• Ordningsfråga.
• Sakupplysning.
• Replik.

Mötesledaren har rätt att varna en talare då denne inte håller sig till ämnet eller gör
sig skyldig till personliga påhopp.

Det är också Mötesledarens uppgift att:
• Sammanfatta diskussionen.
• Redogöra för de förslag som finns.
• Föreslå beslutsordning.

Ordningsfråga
Ordningsfrågor är frågor som berör sammanträdesordningen. Mötesledaren skall
genast ta upp frågan till diskussion och beslut. Exempel på ordningsfrågor kan vara
fikapaus eller streck i debatten.

Streck I debatten
Streck i debatten innebär att diskussionen förkortas. Då streck i debatten införts
behandlas inga nya yrkanden och inga nya talare tas upp på talarlistan. Innan
streck sätts har den som vill rätt att sätta upp sig på talarlistan en gång, därefter
justeras yrkandena.

Yrkande att gå till beslut
Att gå till beslut innebär att diskussionen avslutas. Om yrkan att gå till beslut bifalles,
har mötet gått till beslut. Det innebär att talarlistan stryks samt att inga nya yrkanden
får läggas till, jämkas eller dras tillbaka. Om frågan väcks under ett inlägg och bifalles
får inlägget avslutas innan mötet har ansetts gått till beslut. Det ska påpekas att
detta är ett väldigt drastiskt medel att ta till och bör utnyttjas sparsamt.

Sakupplysning
Sakupplysning innebär att fakta delges som är relevant för pågående debatt.
Innebär inte att ett längre anförande i frågan hålls.



Replik
Replik kan begäras av någon som blivit direkt utpekad.

Yrkanden
Ett yrkande är ett förslag till beslut. Det finns flera olika typer av yrkanden:

Formella yrkanden
Behandlas alltid före övriga yrkanden. Dessa berör inte själva sakfrågan utan hur eller
när ett beslut skall fattas. Formella yrkanden kan vara av fyra olika slag:

Ajournering
Mötet skjuts upp för att återupptas senare.

Bordläggning
Frågan tas upp vid nästa möte.

Remiss
En fråga skjuts till en person eller arbetsgrupp för att beredas.

Återremiss
Frågan har varit hos en beredningsgrupp och återskjuts dit för att utredas
ytterligare.

Sakyrkanden
Sakyrkanden rör själva sakfrågan som diskuteras.

Originalyrkande
Föredragarens yrkande.

Nytt yrkande
Förslag som är helt annorlunda.

Avslagsyrkande
Avslår originalyrkande.

Tilläggsyrkande
Yrkande som tillstyrker originalyrkande I princip, men lägger till något.

Ändringsyrkande
Yrkande som tillstyrker originalyrkande I princip, men ändrar något.


